
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  17. júna 2020  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

        Janka Horylová 

        Anna Magalová    

        Monika Masárová 

          

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

Jarmila Chnápková - zapisovateľka  

          Martina Micháliková - účtovníčka 

                                      
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Dodatok ku kúpnej zmluve Rakovice s.r.o. a K.O.S., s.r.o. Kostolné 

4. Záverečný účet obce za rok 2019 

5. Čerpanie rezervného fondu 

6. Pridelenie uvoľneného nájomného bytu 

7. Miestne komunikácie 

8. Rezort Piešťany 

9. Hody Rakovice 2020 

10. Žiadosť o odkúpenie pozemku 

11. Detské ihrisko  

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

konštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva, čím je OZ 

uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia 

OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce 

poslancov Moniku Masárovú a Daniela Današa. O programe zasadnutia dal starosta hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e   č.  36/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konané dňa 30.04.2020 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia. Kúpna zmluva medzi Rakovicami s.r.o. a Kopaničiarskou 

odpadovou spoločnosťou s.r.o. Kostolné bola daná na zápis do katastra nehnuteľností. Kúpna 

zmluva na kúpu pozemku od p. Horváthovej bola podpísaná minulý týždeň, návrh na vklad 

bol podaný na Okresný úrad Piešťany, katastrálny odbor. Osadenie tabúľ vedľa cesty na 

vodáreň zatiaľ nebolo uskutočnené a na listy občanom starosta zabudol.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  37/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia a niektoré 

budú v blízkej dobe splnené. 

 

Bod 3.  Dodatok ku kúpnej zmluve Rakovice s.r.o. a K.O.S., s.r.o. Kostolné 

 

Starosta obce p. Dušan Daloš otvoril ďalší bod rokovania. Návrh na zápis kúpnej zmluvy 

medzi Rakovicami s.r.o. a Kopaničiarskou odpadovou spoločnosťou bol podaný na Okresný 

úrad Piešťany, katastrálny odbor. Ten však vyzval zmluvné strany na bližšie špecifikovanie 

predávaných nehnuteľností, z toho dôvodu je potrebné uzatvoriť dodatok k zmluve, návrh 

dodatku č. 1 bol poslancom predložený. Poslanci nemali k dodatku pripomienky. Starosta dal 

o dodatku č. 1 ku kúpnej zmluve hlasovať.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  38/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e   

dodatok č. 1 ku kúpnej zmluve uzatvorenej dňa 04.05.2020 medzi zmluvnými stranami 

Rakovice s.r.o. a Kopaničiarska odpadová spoločnosť s.r.o. Kostolné na predaj nehnuteľností 

– stavieb podľa prílohy č. 1, predaj ktorých bol schválený Obecným zastupiteľstvom 

v Rakoviciach č. 23/2020 dňa 12.03.2020.     



   3 

Bod 4.  Záverečný účet obce za rok 2019 

 

Materiály k záverečnému účtu obce obdržali poslanci s pozvánkou na zasadnutie OZ. Návrh 

záverečného účtu bol zverejnený dňa 28.5.2020. O záverečnom účte informovala poslancov 

účtovníčka p. Micháliková. Rozobrala rozpočet na strane príjmov, výdavkov a po úpravách.   

Rozdiel príjmov a výdavkov skončil s prebytkom, hospodárenie obce vyšlo na 203 743,41 €, 

treba však od neho vylúčiť financie účelovo viazané – dopravné, stravné, vybraté preddavky 

od stravníkov ZŠ s MŠ, nespotrebovanú dotáciu na stravu, príjmy za uloženie odpadov, fond 

údržby a opráv, a takto upravený výsledok hospodárenia tvorí čiastku 19 164,80 eur.  

Navrhujeme dať do rezervného fondu celú čiastku 19 164,80 eur. Poslanci nemali 

pripomienky k záverečnému účtu.    

Kontrolórka obce Ing. Duračková vydala k záverečnému účtu stanovisko, v ktorom 

konštatuje, že hospodárenie s finančnými prostriedkami v roku 2019 bolo v súlade so 

schváleným rozpočtom na rok 2019, v súlade so zmenami rozpočtu uskutočnenými 

v priebehu roka a  s uzneseniami schválenými OZ v priebehu roka 2019. K predkladanému 

Záverečnému účtu obce Rakovice má nasledovnú výhradu: obec nezapojila do rozpočtu 

zostatky finančných prostriedkov z predošlých rokov obdržané z Environmentálneho fondu 

v celkovej sume 38 826,26 € a 2 531,31 € z FOÚ (spolu 41 357,57 €), čím nedodržala zákon 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samospráv v z. n. p.  Kontrolórka obce 

však odporúča schváliť záverečný účet obce za rok 2019 bez výhrad. Vo svojom stanovisku 

k záverečnému účtu obce upozorňuje na  povinnosť obce mať do konca roka 2020 overenú 

účtovnú závierku audítorom. Starosta dal o záverečnom účte opravenom na základe 

pripomienok a výhrad kontrolórky hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  39/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       

Záverečný účet obce Rakovice za rok 2019 bez výhrad. 

 

Povinná tvorba rezervného fondu je 10 % z výsledku hospodárenia, kontrolórka navrhuje dať 

celý výsledok hospodárenia - čiastku 19.164,80 € dať do rezervného fondu. Starosta obce dal 

hlasovať o tvorbe rezervného fondu. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  40/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       

tvorbu rezervného fondu vo výške 19 164,80 €. 
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Bod 5. Čerpanie rezervného fondu 

 

V roku 2020 sa nám podarilo vybudovať detské ihrisko na futbalovom ihrisku v Rakoviciach. 

Z daru 4.000,00 eur na jeho výstavbu sme vybudovali oplotenie, oplotenie detského ihriska 

stálo 1.879,91 eur, zemné práce a štrk stáli 162,84 eur, faktúra za detské ihrisko bola na 

19.995,98 eur, neminutú čiastku z daru sme použili na úhradu detského ihriska a ostatnú 

čiastku 18 038,73 eur žiadame použiť z finančných prostriedkov z rezervného fondu. Na 

spracovanie žiadosti WIFI pre teba žiadame použiť čiastku 990,00 eur  a na kúpu pozemku od 

p. Horváthovej čiastku 3 231,50 eur. Poslanci nemali pripomienky, starosta dal o čerpaní 

rezervného fondu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  41/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       
použitie rezervného fondu o výške 22 260,23 eur na kapitálové výdavky v roku 2020. 

 

Bod 6. Pridelenie uvoľneného nájomného bytu 

 

K dátumu 1.7.2020 sa nám uvoľňuje trojizbový byt v bytovom dome s. č. 209. Máme veľa 

evidovaných žiadostí o nájom bytu, najstarší dátum podania je ešte z roku 2014. Pred 

rokovaním zastupiteľstva sa zišla pracovná skupina poslancov k prerokovaniu pridelenia 

uvoľneného nájomného bytu. Výsledok pracovného rokovania predložil na rokovaní OZ Ing. 

Marek Hevier. Poslanci pri rozhodovaní posudzujú sociálnu situáciu žiadateľov,  počet osôb 

v domácnosti, a aj bydlisko žiadateľov. Ing. Hevier na odporučenie pracovnej skupiny 

navrhuje prideliť byt žiadateľke p. Andree Šutekovej. Starosta dal o návrhu pridelenia bytu 

hlasovať.  

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  42/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       
pridelenie nájomného bytu č. 2  v bytovom dome s. č. 209 žiadateľke Andree Šutekovej od 

1.7.2020.  

 

Poslanci odporúčajú starostovi vyzvať p. Šutekovú na predloženie potrebných dokladov 

a vyrozumieť ju s podmienkami nájmu v byte. Pracovná skupina poslancov sa zhodla na tom, 

že by bolo potrebné ustanoviť aj náhradníkov na nájom uvedeného bytu. Ing. Hevier podáva 

návrh na 1. náhradníka na byt Eriku Zelenayovú a na 2. náhradníka Andreja Lužáka. 
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Poslankyňa Horylová navrhuje, aby sa do budúcnosti aktualizoval zoznam žiadateľov o byt, 

v zozname sú už staré žiadosti a niektoré už aj neaktuálne. Schválenie uvedených 

náhradníkov na byt sa dotýka tohto konkrétneho prípadu, Starosta dal o návrhu náhradníkov 

na byt hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  43/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a) s c h v a ľ u j e    

1. náhradníka na nájom bytu č. 2 v bytovom dome s. č. 209 p. Eriku Zelenayovú a 2. 

náhradníka  na nájom bytu č. 2 v bytovom dome s. č. 209 p. Andreja Lužáka.    

b)  o d p o r ú č a 

aktualizovať zoznam žiadateľov na byt.  

 

 Bod 7.  Miestne komunikácie 

 

Starosta predložil poslancom kalkuláciu cien na výstavbu obytnej zóny I., II., a III. Každá 

obytná zóna sa bude robiť samostatne. Bude treba urobiť verejnú súťaž, ktorá musí obsahovať 

nejaké podmienky alebo pravidlá, ktorými sa budeme riadiť. Poslankyňa Horylová hovorí, že 

by potrebovala vidieť metráž jednotlivých ciest a chodníkov. Hovorí, že všetci poslanci sa 

zhodli na tom, že vybudovanie miestnych komunikácií a chodníkov je prioritou. Nič iné by sa 

nemalo začať robiť. Starosta hovorí, že máme projektové dokumentácie pre všetky 3 zóny na 

komunikácie a chodníky, treba si k tomu niekedy sadnúť. Máme ku každej dokumentácií 

výkaz výmer. Treba na tom popracovať.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  44/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

informácie starostu ohľadom predbežných cien, koľko by nás stálo vybudovanie miestnych 

komunikácií a chodníkov na jednotlivých obytných zónach. 

  

Bod 8. Rezort Piešťany 

 

Už sme rokovali v minulosti na zasadnutí o vstupe obce do Rezortu Piešťany. Starostu 

oslovila riaditeľka rezortu a zástupcovia Mikroregiónu. Do Rezortu Piešťany bol schválený 

vstup Mikroregiónu. Rezort nefungoval, teraz začal fungovať, cieľom je prepojiť turisticko-

informačnú kanceláriu rezortu s mestom Piešťany, s kanceláriou MNH a okolitými obcami, 

mal by zastrešovať rozvoj cestovného ruchu. Členský príspevok je 1.000,00 eur, tieto financie 
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môžu byť potom obci vrátené formou dotácie na zabezpečenie napríklad nejakého podujatia. 

Dohody sa rodia ťažko. Poslankyňa Horylová sa pýta, prečo sa na stránke MNH nedá pozrieť 

na financovanie, od roku 2015 tam nie sú zmluvy, faktúry, aké financovanie má MNH, nie 

z členského od obcí? Bolo zvyšovanie členského do MNH od obcí, neschvaľujú to poslanci 

OZ, je to vec MNH? Peniaze idú od každej obce, občania obcí sa pýtajú čo to prinesie 

občanom. Je tu nejaká informácia, že sa uzatvorila spolupráca s Hodonínskom, malo by to byť 

aj zverejnené, zdokumentované, obce nalievajú peniaze a nič nevedia. Stránka je 

neprehľadná, dôvera je krehká vec, niekto musí byť zodpovedný za zverejňovania. Je to 

neprehľadné. Každý z nás má len 24 hodín, spotrebuje to toľko síl, je potrebné robiť niečo 

užitočnejšie. Keď budeme hlasovať môj hlas bude nie. Starosta hovorí, že už dlho je 

predsedom Mikroregiónu, je pravda že dôvera je krehká vec, ale sú tu starostovia 14 obcí 

a primátorka mesta, keď sa im nedôveruje. Ani euro sa v MNH nespreneverilo, všetky 

finančné prostriedky sú účelne vynaložené. Manažer si neplní svoje povinnosti. Snem 

schvaľuje finančné prostriedky, všetci starostovia, potom financie schvaľujú obecné 

zastupiteľstvá. Poslankyňa Horylová hovorí, že toto by ale malo byť zverejnené, prečo tam 

vidíme informácie od COVIDe, ktoré sa na nás sypú z každej strany. Starosta hovorí, že 

každé jedno združenie odpadové združenie, zelená cesta, holeška vrámci cyklotrasy, mas, 

bolo založené, aby sa mohli čerpať finančné prostriedky na účel za ktorým bolo zriadené. 

Každý príspevok je schvaľovaný. Poslankyňa Horylová hovorí, že keby nevidela 

v záverečnom účte koľko financií sa dáva na členské príspevky, tak by ani na stránku MNH 

nešla. Verejné financie sú preto, aby boli čitateľné. Starosta hovorí, že do budúceho 

zasadnutia Vám budú predložené všetky výročné správy združení. Poslankyňa Horylová 

hovorí, že nechce papier, nech je to zverejnené tam kde má byť. To doteraz nikomu 

nechýbalo? Vráťme sa k rezortu Piešťany. Ing. Hevier hovorí, že Rezort Piešťany bol istého 

času dosť medializovaný, mám taký dojem že obce tam boli len ako komparz, bola to 

záležitosť Mesta Piešťany. Mám za to, že je zbytočné aby sme sa do takéhoto spolku 

angažovali. Takú propagáciu ako by nám urobili oni, by sme si dokázali aj my. Nikto 

z poslancov nemal iný návrh. Sú tu 2 totožné návrhy – poslankyňa Horylová, poslanec Ing. 

Hevier. Starosta dal hlasovať o návrhu nevstúpiť do Rezortu Piešťany. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  45/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

n e s c h v a ľ u j e    

vstup Obce Rakovice do Rezortu Piešťany. 

 

Bod 9. Hody Rakovice 2020 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Možno usmernenie hlavného hygienika už by riešilo 

situáciu hodov, že by bolo možné usporiadať zábavy ohľadom počtu návštevníkov. Kolotoče 

prídu. Ani kolkári, ani hasiči nebudú robiť žiadne súťaže, zábavám nie som určite naklonený. 

Výpadok finančných prostriedkov nám urobí značné problémy, a to je aj dôvod prečo sa mi 

do zábav nechce. Keď si chce prevádzkovateľ pohostinstva na dvore niečo urobiť, môže. 

Poslankyňa Masárová hovorí, že nič sa nestane že 1 rok nebudú zábavy. Možno má aj zmysel 

urobiť pauzu pre našich občanov. Zábavy sme robili zadarmo pre našich občanov a hodárov, 

pre občanov všetkých vekových kategórií. Aká bola skutočnosť, že tu bolo viac cudzích ľudí, 
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je už iná vec. Poslankyňa Horylová hovorí, že je 15 rokov od vysvätenia kostola, hody sú 

vlastne výročie vysvätenia kostola, je to také malé jubileum. Hody sa nám spájajú s tým, že sa 

rodina stretla. U nás to tak fungovalo. Ing. Hevier sa tiež prikláňa k názoru, aby sme si dali 

pauzu či už z ekonomických alebo hygienických dôvodov. Poslankyňa Horylová sa pýta, či 

by sa deťom nedávali lístky na kolotoč, ako to bolo v minulosti. Lístky na kolotoč sa dávali 

deťom, ktoré sa zúčastnili súťaží. Nemali sme ani oslavy MDD, aby deti neboli ukrátené, 

mohli by sme uskutočniť, ak to situácia dovolí, nejakú akciu so súťažami, opekačkou. Ing. 

Hevier hovorí, že bývala akcia hurá na prázdniny, teraz by sme mohli uskutočniť akciu na 

konci prázdnin hurá do školy. Predbežne by sme mohli počítať s termínom 22. augusta, 

nakoľko 29.8.2020 bude lukošenie, a potom 1.9.2020 prejazd cyklotrasou. Bola by to aj taká 

náhrada za MDD, mohli by sme sa spojiť aj s CVČ, zapojiť aj rodičov, urobiť aj nejaké 

spoločné súťaže rodičov a detí. Situácia sa môže hneď zmeniť, nevieme čo príde. Môžeme sa 

na budúcom zasadnutí OZ dohodnúť. 

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  46/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informácie starostu o tom, že hodové zábavy ani súťaže na hody sa v tomto roku 

neuskutočnia.     

 

Bod 10. Žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

Starosta informoval poslancov, že sme obdržali žiadosť manželov Nestešových na odkúpenie 

časti pozemku p. č. 806/84 o veľkosti 1/5, ktorého je Obec Rakovice vlastníkom. Jedná sa 

o 25,6 m
2
. Ako spoluvlastníci uvedeného pozemku žiadajú obec o odkúpenie, oni sú už 

vlastníkmi uvedeného pozemku o veľkosti 1/5.  Pozemok je evidovaný ako záhrada. Nik 

z poslancov nemal pripomienky k odpredaju, inde sme predávali pozemky za 17,00 eur, tak aj 

tu navrhujeme za takúto cenu. Osobitným zreteľom je, že sa schvaľuje odpredaj 

spoluvlastníkom. Starosta dal hlasovať o zámere odpredaja uvedeného pozemku za cenu 

17,00 eur za 1 m
2
.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  47/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e    

zámer odpredaja pozemku p. č. 806/84 – záhrada v spoluvlastníckom podiele 1/5, čo tvorí 

25,6 m
2
, 

 
za cenu  17,00 eur za 1 m

2
, podľa Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí podľa § 9a 

ods. 8e) z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  
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Bod 11. Detské ihrisko  

 

Dňa 26.5.2020 bolo naše detské ihrisko vandalmi znečistené. Ráno sme hneď zatvorili, stiahli 

sme záznam z kamery. Bola privolaná polícia, lebo látky, ktorými boli postriekané preliezky, 

húpačky, tráva, altánok, boli zapáchajúce, ďalej boli privolaní hasiči z Piešťan. Tí posúdili, že 

je potrebné volať špeciálnu jednotku, bolo treba vykonať rozbory týchto látok. Na základe 

výsledkov z chemického laboratória, kde sa zistilo že ide o nebezpečné látky, bolo potrebné 

tieto z detského ihriska odstrániť špeciálnou firmou. Firma z Trnavy sa zaoberá likvidáciou 

takýchto látok, ktoré bolo potrebné náležite odstrániť, zemina musela byť zavezená na 

skládku nebezpečných odpadov. Tieto náklady vo výške 4.500 eur sme museli uhradiť my. 

Na kamerách je vidno, že sa tu večer pohybovali 2 chlapci. Prípad vyšetruje polícia. Nemali 

sme nič odtrhnuté, nič poškodené, škoda vznikla tým, že vysoké náklady vznikli likvidáciou 

obliatych zariadení nebezpečnými látkami, odstránením zeminy. V Piešťanskom týždni boli 

uverejnené nesprávne informácie, lebo tam bolo uvedené, že tam bol vyliaty olej, názov 

článku bol aby sa deťom ľahšie šmýkalo. Následne v ďalšom čísle vyšiel nový článok aj 

s uvedením, aké látky sa na ihrisku našli, kde bolo citované zo záverov z analýzy látok 

z chemického laboratória, kde bolo konštatované, že išlo o nebezpečné látky. Dali sme 

nainštalovať priamo na ihrisko 2 kamery a svetlo na pohyb. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  48/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce ohľadom poliatia detského ihriska nebezpečnými látkami vandalmi 

dňa 26.5.2020.  

 

Bod 12. Rôzne 

 

12.1. 

Originálne kompetencie MŠ, ŠKD, ŠJ, CVČ 

Tlačia nás problémy s financovaním originálnych kompetencií v školstve: MŠ, ŠJ, ŠKD, 

CVČ. V materskej škole máme 41 detí, z toho 22 je z Rakovíc. Máme 2 triedy, náklady na 

toto zariadenie sú veľké, tieto zo svojho rozpočtu nevládzeme zabezpečovať. Ešte pre 

koronakrízu budeme mať výpadok daní v tomto roku, nemáme však ešte bližšie informácie, 

preto sa nevieme k financovaniu bližšie vyjadriť. Mali by sme uvažovať od začiatku nového 

školského roku s navýšením školného vo všetkých zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce. Budeme sa snažiť prepočítať náklady, analyzovať. Uvažujeme nad tým, že by sme dali 

iný poplatok našim deťom a vyšší poplatok cudzím deťom. Kontrolórka hovorí, že to nie je 

možné, to by bola diskriminácia. Ak by sme dali teda vyššie školné v materskej škole 

všetkým deťom, tak by sme mali uvažovať nad tým ako zvýhodniť naše rakovické deti. 

Poslankyňa Horylová sa pýta, či cudzie deti chodia sem do škôlky z dôvodu, že nemajú 

možnosť chodiť do svojej obce? Asi nie, každá susedná obec má predškolské zariadenie a aj 

voľné kapacity v nich. CVČ je ďalší problém, každý jeden krúžok by sme mali zaťažiť 

školným. Bude potrebné aj okresať krúžky. Teraz sa platí najviac za 2 krúžky, aj keď 

navštevuje žiak napríklad 6 krúžkov. Cez prázdniny bude aj letný tábor pre deti v rámci CVČ, 

v prevádzke bude prvé 2 týždne aj školský klub. V daniach z daňového úradu máme 
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zohľadnené koľko detí nám školské zariadenia navštevuje. Ich výpočet podľa počtu 

obyvateľov a prepočítaný počet žiakov je dosť problematický, je na to dvojriadkový vzore 

výpočtu. Neviem ako to teda je, hovorí starosta, ale keď si porovnáme obce so 600 

obyvateľmi, máme to nejako porovnateľné? Ak by sme zvýšili školné v materskej školy, tak 

sa nám to pravdepodobne preriedi. Pre CVČ máme v podielových daniach podiel len na deti 

vo veku 5 – 15 na záujmové vzdelávanie, to má každá obec na svoje deti, na CVČ nám obce, 

ktorých deti chodia do nášho CVČ, prispievajú na základe dohody. Obce s viac obyvateľmi 

majú vyššie podielové dane, majú viac obyvateľov, viac podnikateľov napríklad. Čo ďalej, 

bude potrebné zvýšiť dane, zvýšiť školné. Aký je rozdiel medzi našou škôlkou a súkromnou 

škôlkou, súkromná škôlka musí dostať 88 % z toho čo dostane obecná škôlka. Aké poplatky 

pre rodičov majú v súkromných škôlkach a u nás. Školstvom sa budeme musieť ešte zaoberať, 

aby sme mohli od nového školského roku v prípade potreby pripraviť zmenu VZN 

o poplatkoch v školách.     

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  49/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informácie starostu o problematickom financovaní originálnych kompetencií v rámci školstva 

v obci.  

    

Bod 13. Diskusia 

 

Nikto z poslancov nemali ďalší príspevok do diskusie.  

 

Bod 14. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť. Ďalšie rokovanie bude 

29.6.2020, nakoľko bude potrebné prerokovať zmenu rozpočtu.  

 

 

Overovatelia zápisnice:     Monika Masárová                      ............................................. 

 

                                           Daniel Današ                             ............................................. 

 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                    ............................................. 

 

 

 

 

 

                                                  Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


